英语口语交际 英语情景对话主题日常对话口语练习题含答案
 英语情景对话主题口语练习题
学会运用语境进行分析全篇对话。在对话理解上，我们要走进情景，把自己当成其中的一个人物。做题时要面向整个对话，切忌片面理解，一定不能脱离对话的上下句。但是有时要注意对话的表达要符合英美人的风俗习惯，不要用我们中国人的思维去思考。
1.从7个选项种选择合适的选项补全对话。
(L:Lily M:Mary)
L: Hello. This is Lily.Is Mary in, please?
M: ___1____. Who is that?
L: This is Lily here. Have you watched the wonderful performance on CCTV-1?
M: ___2____?
L: I haven’t either. But it’s said this is a very great performance.
M: Really? ____3_____?
L: It’s about some stories moved our Chinese people.It was given by Bai Yansong. There are ten people evaluated by moving millions of people .
M: That’s a pity!Why were so many people moved?
L: Because they are very common and usual.But they make good contribution to ouy country.
M: Oh, I understand. ___4____
L: Don’t worry. It will be rebroadcast (重播) this Sunday afternoon.
M: OK,thank you.___5____ See you later.
L: See you.
A.I’ll watch it in time.
B.I’m sorry she is not in.
C.I really want to have a chance to watch it.
D.What is the porformance about?
E.Yes,this is speaking.
F.What about the performance?
G.No,I havn’t.
2.John:Hi , Jack !When did you get back from Australia? How was it?
Jack:The day before yesterday.I only visited the beaches and Canberra.__1__
John:Which city did you like better in Australia?
Jack:___2__I think Canberra is more beautiful because it is the capital city.It has a lot of many interesting places.
John:Have you seen the beaches?___3_____
Jack:Beaches were interesting.
John:Did you go shopping there?
Jack:Yes,____4____ and the shops are cheaper and nicer.Look here,I bought a gift for you.
John:Thank you!
Jack:___5____
A.It’s a pleasure.
B.It has many stores there.
C.That’s hard to say.
I had a great time.
E.What do you think of it?
F.How do you like it?
G.I don’t like the cities.
答案：
1.EGDCA
2.DCEBA
推荐阅读：
1.外国人常用英语口语生活日常短语有哪些
2.英语口语日常交际技巧 口语常用对话练习-旅游咨询处在哪里情景对话
3.英语口语交际 英语口语课堂活动教案模板
4.英语口语交际 出国留学必会情景对话 常用日常对话交际语
5.英语口语日常交际口语练习题：各种场景对话英语口语练习
6.英语口语日常交际 实用英语交际口语对话篇：求助
7.英语口语对话交际 英语交际问路口语日常对话篇：指路问路
8.读迷你小对话 学英语口语：第17课 没礼貌的 - 5
9.bec中级商务英语口语备考资料
10.旅游英语口语对话：西海岸旅行
